
Enkel fråga av Johan Elfver (M) till Fredrik Ohls (L)

Kösituationen och framkomlighetsproblemen för våra invånare når ständigt nya höjder. 
Dessutom ska våra invånare också prövas extra hårt när Ekeröleden under drygt två 
månader trafikerar leden med endast två färjor vilket kommer att medföra rejäla köer. 
Något vi kan läsa i lokaltidningen och på Facebook. 

Busskörfältet stängdes nyligen på Nockebybron och sammantaget med en indragen färja på 
Ekeröleden så innebär det att pendlingsmöjligheterna på både Ekerövägen och Slagstaleden 
blir än mer oacceptabla för våra invånare. 

Jag vill fråga Fredrik Ohls som ansvarig för infrastrukturfrågorna och kontakterna med 
Trafikverket om du tycker att det är acceptabelt att vi som kommun inte får information i tid 
eller att Trafikverket bara genomför ändringar utan att kommunicera med Ekerö kommun?

Ekerö fredagen den 6 oktober

Johan Elfver (M)

  


